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ZAPISNIK O RADU DEVETE SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA 

ODRŽANE 01.12.2021. GODINE 
 

Broj: 01-GV-02-1552/21  

Datum: 01.12.2021. godine  
 

Sjednica je počela sa radom u 10,00 sati.  
 

Sjednicom je predsjedavao Jasmin Ademović, predsjedavajući Gradskog vijeća.     
 

Prisutni su bili sljedeći gradski vijećnici: 

1. Alem Logo 

2. Almedin Miladin 

3. Biljana Lazarević 

4. Danijela Šahat 

5. Jasmin Ademović 

6. Samir Bejić 

7. Toni Vukadin 

8. Adi Škaljić 

9. Amra Zulfikarpašić 

10. Nihad Uk 

11. Mirela Džehverović 

12. Ratko Orozović 

13. Alma Čengić 

14. Lajla Ćosović  

15. Srđan Simonović 

16. Vedad Deljković 

17. Dragan Stevanović 

18. Elvedin Korora 

19. Muamer Mekić 

20. Bajro Biber 

21. Marijela Hašimbegović 

22. Željko Majstorović 

23. Vedran Dodik 

24. Drago Jurić 

25. Enisa Spahić 

26. Jasmin Skorupan 

27. Srđan Srdić 
 

Odsutan: Seid Škaljić (najavljen izostanak) 
 

Pored gradskih vijećnika, sjednici su prisustvovali:  

1. Benjamina Karić, gradonačelnica Grada Sarajeva 

2. Anja Margetić, zamjenica gradonačelnice Grada Sarajeva 

3. Haris Bašić, zamjenik gradonačelnice Grada Sarajeva 

4. Mirjana Đanović Stanić, rukovodilac Stručne službe za poslove Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva 

5. Erna Čolić, rukovodilac Stručne službe gradonačelnice Grada Sarajeva 

6. Meliha Olovčić, pomoćnica gradonačelnice za opću upravu i zajedničke poslove 

7. Dragana Solaković, pomoćnica gradonačelnice za lokanu samoupravu i razvoj grada 

8. Muamer Kutlovac, pomoćnik gradonačelnice za finansije 
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9. Merima Arifhodžić, pomoćnica gradonačelnice za urbano planiranje, investicije, 

stambene i komunalne poslove 

10. Sanjin Smajlović, pravobranilac Grada Sarajeva, u skladu sa Odlukom o davanju 

ovlaštenja za vršenje funkcije pravobranioca Grada Sarajevo („Službene novine 

Kantona Sarajevo“, broj 46/21) 

11. Aida Bajramović, šef Odjeljenja za kabinetske poslove u Stručnoj službi 

gradonačelnice Grada Sarajeva 

12. Zinaida Čengić, šef Odjeljenja za međunarodnu saradnju u Stručnoj službi 

gradonačelnice Grada Sarajeva 
 

Sjednici su prisustvovali i članovi Komisije za Statut i akte koji nisu gradski vijećnici (prema 

evidenciji u Stručnoj službi Gradskog vijeća Grada Sarajeva). 
 

*****  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozdravio prisutne i konstatovao da 

sjednici, trenutno, prisustvuje 20 gradskih vijećnika. Informisao je gradske vijećnike da je 

izostanak najavio gradski vijećnik Seid Škaljić. 
 

Konstatovao je da Gradsko vijeće ima kvorum za punovažan rad i odlučivanje, te otvorio 

Devetu sjednicu Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 
 

***** 

Uslijedilo je intoniranje himne Bosne i Hercegovine. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je otvorio raspravu o Zapisniku o radu 

Sedme sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane 27.10.2021. godine. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez  

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Zapisnik o radu Sedme sjednice Gradskog vijeća održane 27.10.2021. godine. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je otvorio raspravu o Zapisniku o radu 

Osme sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane 04.11.2021. godine. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez  

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Zapisnik o radu Osme sjednice 

Gradskog vijeća održane 04.11.2021. godine. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da su radu sjednice, u 

međuvremenu, pristupili gradski vijećnik Vedran Dodik, gradski vijećnik Almedin 

Miladin i gradski vijećnik Bajro Biber, te da sjednici, trenutno, prisustvuju 23 gradska 

vijećnika. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da su, uz 

predloženi dnevni red sjednice, dostavljeni materijali sa izvještajima radnih tijela koja su 

održana u pripremi Devete sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 
 

Zatim je dao riječ gradonačelnici Grada Sarajeva Benjamini Karić. 
 

Gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić je predložila da se predloženi dnevni red 

Devete sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva izmijeni na način da se tačke gdje je 

Gradonačelnica ovlašteni predlagač razmatraju na početku sjednice Gradskog vijeća, zbog 

ranije preuzetih, neodložnih, obaveza. 
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Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je predložio, a gradski vijećnici 

prihvatili prijedlog da se prvo razmatraju materijali čiji je predlagač Gradonačelnica, zatim  

materijali čiji je predlagač Komisija za međunarodnu suradnju Gradskog vijeća, te na kraju 

materijali čiji je predlagač Komisija za izbor i imenovanja Gradskog vijeća. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da je od 

strane Gradonačelnice, kao ovlaštenog predlagača, nakon sazivanja Devete sjednice Gradskog 

vijeća, dostavljen Prijedlog Odluke o pristupanju jedinstvenom Projektu sanacije, 

investicionog i tekućeg održavanja, te sistemskog održavanja uređenog korita rijeke Miljacke 

i uređenih korita njezinih pritoka na području grada Sarajeva „Čista rijeka Miljacka“ sa 

prijedlogom da se donese po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je prijedlog da se Odluka o pristupanju jedinstvenom Projektu sanacije, 

investicionog i tekućeg održavanja, te sistemskog održavanja uređenog korita rijeke 

Miljacke i uređenih korita njezinih pritoka na području grada Sarajeva „Čista rijeka 

Miljacka“, razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku. 
 

Zatim je najavio određivanje o aktima koji su predloženi za razmatranje u formi prijedloga po 

skraćenom postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom 

pitanju. 
 

Istako je da su akti koji su predloženi za razmatranje u formi prijedloga po skraćenom 

postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom pitanju: 

1. Prijedlog Odluke o pristupanju promjeni Statuta Grada Sarajeva 

2. Prijedlog Odluke o uspostavljanju saradnje između Grada Sarajeva i Grada Izmira 

3. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za potpisivanje Sporazuma sa Gradom 

Šanliurfa, Republika Turska, o postavljanju dva (2) jarbola sa zastavom Grada Sarajeva 

i Olimpijskom zastavom na ulazu u grad Sarajevo – Istočni ulaz 

4. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za pristupanje projektu postavljanja tunelske 

rasvjete u tunelu Vratnik na magistralnoj cesti M5 dionica: Šeherćehajin most – Korija, 

km 0+550 

5. Prijedlog Odluke o imenovanju pravobranioca Pravobranilaštva Grada Sarajeva 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozvao gradske vijećnike da se 

izjasne o proceduralnom pitanju da se o navedenim aktima, koji su predloženi za razmatranje 

u formi prijedloga po skraćenom postupku vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje pojedinačno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je prijedlog da se o aktima koji su predloženi za razmatranje u formi prijedloga po 

skraćenom postupku vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje pojedinačno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je prijedlog da se Odluka o pristupanju promjeni Statuta Grada Sarajeva, 

razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je prijedlog da se Odluka o uspostavljanju saradnje između Grada Sarajeva i 

Grada Izmira, razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je prijedlog da se Odluka o 

davanju saglasnosti za potpisivanje Sporazuma sa Gradom Šanliurfa, Republika Turska, 

o postavljanju dva (2) jarbola sa zastavom Grada Sarajeva i Olimpijskom zastavom na 

ulazu u grad Sarajevo – Istočni ulaz, razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti za pristupanje projektu 

postavljanja tunelske rasvjete u tunelu Vratnik na magistralnoj cesti M5 dionica: 

Šeherćehajin most – Korija, km 0+550, razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 25 glasova „za“, jednim glasom  

„protiv“ i bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je prijedlog da se 

Odluka o imenovanju pravobranioca Pravobranilaštva Grada Sarajeva, razmatra u 

formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio izjašnjavanje Gradskog 

vijeća o prijedlogu da se Programa saradnje sa dijasporom, čiji je predlagač Komisija za 

međunarodnu saradnju Gradskog vijeća, razmatra u formi prijedloga po skaćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 26 glasova „za“, bez glasova  „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je prijedlog da se Program 

saradnje sa dijasporom, razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Zatim je Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović najavio izjašnjavanje 

Gradskog vijeća o prijedlozima odluka o razrješenju članova radnih tijela Gradskog vijeća i 

prijedlozima odluka o izboru članova radnih tijela, čiji je predlagač Komisija za izbor i 

imenovanja Gradskog vijeća.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je predložio, a gradski vijećnici 

prihvatili prijedlog da se o odlukama o razrješenju odnosno o izboru članova radnih tijela 

Gradskog vijeća, koje su predložene za razmatranje u formi prijedloga po skraćenom postupku 

vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje pojedinačno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, jednim glasom 

„protiv“ i  dva „suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije 

izjasnilo) usvojilo je prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva (Adla Kupusović iz Odbora za informatiku i telematiku Gradskog 

vijeća), razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova 

„protiv“ i  pet „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) usvojilo je prijedlog da se Odluka o  izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Adi Omerbegović u Odbor za informatiku i telematiku Gradskog 

vijeća), razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 21 glasom „za“, bez glasova „protiv“ 

i tri „suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Mirsada Suljagić iz Odbora za javne službe, infrastrukturu i javni 

saobraćaj Gradskog vijeća), razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 23 glasa „za“, jednim glasom 

„protiv“ i dva „suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je prijedlog da se 

Odluka o  izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Kenan Kestendžić 

u Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj Gradskog vijeća), razmatra u 

formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, četiri glasa „protiv“ 

i pet „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je prijedlog da se Odluka o 

razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Marijela Hašimbegović 

iz Komisije za izbor i imenovanja Gradskog vijeća), razmatra u formi prijedloga po 

skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, tri glasa „protiv“ i 

šest „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je prijedlog da se Odluka o  

izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Biljana Lazarević u 

Komisiju za izbor i imenovanja Gradskog vijeća), razmatra u formi prijedloga po 

skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, tri glasa „protiv“ i   

pet „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio)  

usvojilo je prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Marijela Hašimbegović iz Odbora za urbanizam i upotrebu lokalnog 

zemljišta Gradskog vijeća), razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, jednim glasom 

„protiv“ i šest „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) usvojilo je prijedlog da se Odluka o  izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Elvedin Korora u Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta 

Gradskog vijeća), razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 15 glasova „za“, pet glasova „protiv“ 

i pet „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio)  

usvojilo je prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća 
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Grada Sarajeva (Enisa Spahić iz Komisije za međunarodnu suradnju Gradskog vijeća), 

razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, četiri glasa „protiv“ 

i četiri „suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je prijedlog da se Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva (Mirela Džehverović u Komisiju za međunarodnu suradnju Gradskog vijeća), 

razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, izjasnivši se sa 14 glasova „za“, osam glasova „protiv“ i tri „suzdržana“ glasa 

prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) nije usvojilo prijedlog da 

se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Mirela 

Džehverović iz Mandatno-imunitetske komisije Gradskog vijeća), razmatra u formi 

prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Budući da je gradski vijećnik Adi Škaljić, predsjedavajući Kluba gradskih vijećnika Naše 

stranke, izrazio sumnju u rezultate glasanja, uslijedilo je poimenično glasanje. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozvao gradske vijećnike da se i 

poimenično izjasne, te su se gradski vijećnici izjasnili, kako slijedi: 

1. Alem Logo - za 

2. Almedin Miladin - za 

3. Biljana Lazarević - za 

4. Danijela Šahat - za 

5. Jasmin Ademović - za 

6. Samir Bejić - za 

7. Toni Vukadin - za 

8. Adi Škaljić - za 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je je konstatovao da je radu sjednice, 

pristupila gradska vijećnica Amra Zulfikarpašić, te je pozvao da se izjasni. 

9. Amra Zulfikarpašić - suzdržana 

10. Nihad Uk -  za 

11. Mirela Džehverović - za 

12. Ratko Orozović - za 

13. Alma Čengić - protiv 

14. Lajla Ćosović - suzdržana 

15. Srđan Simonović - protiv 

16. Vedad Deljković - suzdržan 

17. Dragan Stevanović - za 

18. Elvedin Korora - za 

19. Muamer Mekić - za 

20. Bajro Biber - suzdržan 

21. Marijela Hašimbegović - protiv 

22. Seid Škaljić - odsutan 

23. Željko Majstorović - suzdržan 

24. Vedran Dodik - za 

25. Drago Jurić - suzdržan 

26. Enisa Spahić - protiv 

27. Jasmin Skorupan - za 

28. Srđan Srdić - protiv 
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Poslije poimeničnog glasanja, Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je 

konstatovao da je Gradsko vijeće Grada Sarajeva, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, pet 

glasova “protiv” i šest „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo  prijedlog 

da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Mirela 

Džehverović iz Mandatno-imunitetske komisije Gradskog vijeća), razmatra u formi 

prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, tri glasa „protiv“ i 

šest „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je prijedlog da se Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva (Enisa Spahić u Mandatno-imunitetsku komisiju Gradskog vijeća), razmatra u 

formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova 

„protiv“ i  sedam „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se 

nije izjasnio) usvojilo je prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva (Elvedin Korora iz Mandatno-imunitetske komisije Gradskog 

vijeća), razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, jednim glasom 

„protiv“ i sedam „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se 

nije izjasnio) usvojilo je prijedlog da se Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva (Marijela Hašimbegović u Mandatno-imunitetsku komisiju 

Gradskog vijeća), razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

***** 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 24 glasa „za“, bez glasova „protiv“ 

i  dva „suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je dnevni red Devete sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva: 

1. Prijedlog Odluke o pristupanju promjeni Statuta Grada Sarajeva 

2. Prijedlog Odluke o uslovima i načinu sticanja statusa udruženja i fondacija od posebnog 

značaja za Grad Sarajevo 

3. Prijedlog Odluke o uspostavljanju saradnje između Grada Sarajeva i Grada Izmira 

4. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za potpisivanje Sporazuma sa Gradom 

Šanliurfa, Republika Turska, o postavljanju dva (2) jarbola sa zastavom Grada Sarajeva 

i Olimpijskom zastavom na ulazu u grad Sarajevo – Istočni ulaz 

5. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za pristupanje projektu postavljanja tunelske 

rasvjete u tunelu Vratnik na magistralnoj cesti M5 dionica: Šeherćehajin most – Korija, 

km 0+550 

6. Prijedlog Odluke o pristupanju jedinstvenom Projektu sanacije, investicionog i tekućeg 

održavanja, te sistemskog održavanja uređenog korita rijeke Miljacke i uređenih korita 

njezinih pritoka na području grada Sarajeva „Čista rijeka Miljacka“ 

7. Prijedlog Programa saradnje sa dijasporom 

8. Prijedlog Odluke o imenovanju pravobranioca Pravobranilaštva Grada Sarajeva 

9. Nacrt Budžeta Grada Sarajeva za 2022. godinu 

10. Nacrt Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2022. godinu 

https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-programa-saradnje-sa-dijasporom/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-pravobranioca-pravobranilastva-grada-sarajeva-3/
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11. Informacija o izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za period 01.01. – 30.09.2021. godine 

12. Informacija o projektu oslikavanja fotokatalitičkog murala („Unsmoke Sarajevo” – 

“Sarajevo bez dima“) 

13. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Marijela Hašimbegović iz Komisije za izbor i imenovanja) 

14. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Biljana 

Lazarević u Komisiju za izbor i imenovanja) 

15. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Enisa Spahić iz Komisije za međunarodnu suradnju) 

16. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Mirela 

Džehverović u Komisiju za međunarodnu suradnju ) 

17. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Marijela Hašimbegović iz Odbora za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta) 

18. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Elvedin 

Korora u Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta) 

19. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Adla Kupusović iz Odbora za  informatiku i telematiku) 

20. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Adi 

Omerbegović u Odbor za  informatiku i telematiku) 

21. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Mirsada Suljagić iz Odbora za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj) 

22. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Kenan 

Kestendžić u Odbora za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj) 

23. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Mirela Džehverović iz Mandatno-imunitetske komisije ) 

24. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Enisa 

Spahić u Mandatno-imunitetsku komisiju) 

25. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Elvedin Korora iz Mandatno-imunitetske komisjie) 

26. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Marijela 

Hašimbegović u Mandatno-imunitetsku komisiju) 

27. Vijećnička pitanja i inicijative 
 

Ad 1) 

Prijedlog Odluke o pristupanju promjeni Statuta Grada Sarajeva 
 

U uvodnim napomenama, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je istakao da 

je predlagač Odluke Gradonačelnica, da je Prijedlog Odluke razmatrala Komisija za Statut i 

akte, te da je mišljenje radnog tijela dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradski vijećnik Vedad Deljković, gradska 

vijećnica Marijela Hašimbegović, gradski vijećnik Nihad Uk, gradski vijećnik Toni 

Vukadin, gradski vijećnik Vedran Dodik, zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća 

Dragan Stevanović, a dodatna pojašnjenja i odgovore na postavljena pitanja dala je 

gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

 

 

 

https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/vijecnicka-pitanja-i-inicijative-104/
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Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je predložio zaključke, koji su proizašli 

iz rasprave, i to:   

1. Zadužuje se Radna grupa da u roku od 30 dana dostavi Gradonačelnici radni materijal 

za izradu Nacrta Statuta Grada Sarajeva. 

2. Diskusije iznesene na sjednici Gradskog vijeća u povodu ove Odluke razmotrit će se 

pri izradi radnog materijala za Nacrt Statuta Grada Sarajeva. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 26 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je  sljedeće zaključke: 

1. Zadužuje se Radna grupa da u roku od 30 dana dostavi Gradonačelnici radni materijal 

za izradu Nacrta Statuta Grada Sarajeva. 

2. Diskusije iznesene na sjednici Gradskog vijeća u povodu ove Odluke razmotrit će se 

pri izradi radnog materijala za Nacrt Statuta Grada Sarajeva. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 27 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o pristupanju 

promjeni Statuta Grada Sarajeva, kako je predložena. 
 

Ad 2)  

Prijedlog Odluke o uslovima i načinu sticanja statusa udruženja i fondacija od posebnog 

značaja za Grad Sarajevo 
 

U uvodnim napomenama, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je istakao da 

je predlagač Odluke Gradonačelnica, da je Prijedlog Odluke razmatrao Odbor za društvene 

djelatnosti i Komisija za Statut i akte, te da su mišljenja radnih tijela dostupna gradskim 

vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da je 

Gradsko vijeće na Šestoj sjednici održanoj 29.09.2021. godine donijelo zaključak kojim je 

Nacrt Odluke upućen u javnu raspravu, te da u javnoj raspravi nije bilo primjedbi. 

Također je podsjetio da je gradski vijećnik Srđan Srdić podnio amandman koji je, u skladu sa 

propisanom procedurom, dostavljen Gradonačelnici i nadležnim radnim tijelima radi davanja 

mišljenja, te da su mišljenje Gradonačelnice i mišljenja radnih tijela dostupna gradskim 

vijećnicima. 
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradski vijećnik Vedad Deljković, gradski 

vijećnik Toni Vukadin, zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Dragan Stevanović, 

gradski vijećnik Željko Majstorović, zamjenica predsjedavajućeg Gradskog vijeća 

Mirela Džehverović, gradski vijećnik Vedran Dodik, a dodatna pojašnjenja i odgovore na 

postavljena pitanja dala je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 

Uslijedila je pauza koju je zatražio gradski vijećnik Toni Vukadin, predsjedavajući Kluba 

gradskih vijećnika Naroda i Pravde uz obrazloženje da su gradski vijećnici, u toku rasprave, 

iznijeli određene prijedloge.  S obzirom na to da prijedlozi nisu izneseni u toku javne rasprave 

te da Gradonačelnica, kao ovlašteni predlagač, može podnositi amandmane do završetka 

pretresa prijedloga akta, pozvao je Gradonačelnicu da razmotri sljedeće prijedloge: da se u 

predloženoj Odluci izmijeni naziv poglavlja V tako da glasi: “Prelazne i završne odredbe”, te 

da se u poglavlju V propiše i da dosadašnja udruženja zadržavaju svoj status, kao i da se u 
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poglavlju IV “Nadzor” propiše da udruženja i fondacije od interesa za Grad Sarajevo moraju 

najdalje do 28.02. dostaviti izvještaj o radu udrženja i fondacije za proteklu godinu. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da će Gradonačelnica, u 

toku trajanja pauze, razmotriti prijedloge iznesene u toku rasprave. 
 

Gradska vijećnica Marijela Hašimbegović je također predložila da se u članu 5. (posebni 

uslovi) doda nova alineja, koja bi glasila: „Promocija i očuvanje kulturne baštine“. 
 

Gradski vijećnik Srđan Srdić je sugerisao gradonačelnici da ponovo razmotri amandman koji 

je podnio na Prijedlog Odluke, te da isti djelimično prihvati bar u dijelu koji se odnosi na sport. 
 

Nakon pauze, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozvao 

gradonačelnicu Grada Sarajeva Benjaminu Karić da podnese amandmane na Prijedlog 

Odluke  o uslovima i načinu sticanja statusa udruženja i fondacija od posebnog značaja za Grad 

Sarajevo. 
 

Aida Bajramović, šef Odjeljenja za kabinetske poslove u Stručnoj službi Gradonačelnice 

Grada Sarajeva je, na poziv Gradonačelnice, upoznala Gradsko vijeće da je Gradonačelnica 

prihvatila prijedlog gradske vijećnice Marijele Hašimbegović, te podnosi Gradskom vijeću 

amandman sljedećeg sadržaja: 

- u članu 5. stav 1. tačka a) mijenja se i glasi: „Značaj za Grad Sarajevo u smislu težnje za 

koncentrisanjem kulturnog, urbanog i kulturno -historijskog nasljeđa.“ 

Gradonačelnica je, također, prihvatila prijedloge gradskog vijećnika Toni Vukadina, te 

podnosi Gradskom vijeću amandmane sljedećeg sadržaja: 

- poglavlje V mijenja se i glasi: „Prelazne i završne odredbe“,  

- u članu 10 dodaje se novi stav 3. koji glasi: „Udruženja i fondacije od posebnog interesa  

za Grad Sarajevo dužna su u roku do 28.02. tekuće godine gradonačelnici Grada Sarajeva 

  dostaviti Izvještaj o radu za predhodnu godinu“, 

- iza člana 12. dodaje se novi član 13., koji glasi: „Udruženja i fondacije koja su stekla status 

  udruženja od posebnog značaja u ranijem periodu zadržavaju stečeni status“, dok član 13. 

  postaje član 14. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 26 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o uslovima i načinu 

sticanja statusa udruženja i fondacija od posebnog značaja za Grad Sarajevo, kako je 

predložena i izmijenjena u skladu sa podnesenim amandmanima. 
 

Ad 3) 

Prijedlog Odluke o uspostavljanju saradnje između Grada Sarajeva i Grada Izmira 
 

U uvodnim napomenama, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je istakao da 

je predlagač Odluke Gradonačelnica, da je Prijedlog Odluke razmatrala Komisija za 

međunarodnu saradnju i Komisija za Statut i akte, te da su mišljenja radnih tijela dostupna 

gradskim vijećnicima 
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik Samir Bejić, zamjenica 

predsjedavajućeg Gradskog vijeća Mirela Džehverović i gradski vijećnik Toni Vukadin. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 26 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o uspostavljanju 

saradnje između Grada Sarajeva i Grada Izmira, kako je predložena. 

https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-stavljanju-van-snage-odluke-o-davanju-saglasnosti-za-pokretanje-sporazumnog-raskida-ugovora-o-izradi-glavnog-projekta-rekonstrukcije-i-adaptacije-objekta-bivse-zgrade-sdk-kod-vjecne/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-stavljanju-van-snage-odluke-o-davanju-saglasnosti-za-pokretanje-sporazumnog-raskida-ugovora-o-izradi-glavnog-projekta-rekonstrukcije-i-adaptacije-objekta-bivse-zgrade-sdk-kod-vjecne/
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Ad 4) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za potpisivanje Sporazuma sa Gradom Šanliurfa, 

Republika Turska, o postavljanju dva (2) jarbola sa zastavom Grada Sarajeva i 

Olimpijskom zastavom na ulazu u grad Sarajevo – Istočni ulaz 
 

U uvodnim napomenama, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je istakao da 

je, predlagač Odluke Gradonačelnica, da je Prijedlog Odluke razmatrala Komisija za 

međunarodnu suradnju, Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta i Komisija za Statut 

i akte, te da su mišljenja radnih tijela dostupna gradskim vijećnicima 
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradski vijećnik Vedad Deljković, gradska 

vijećnica Danijela Šahat, zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Dragan 

Stevanović, gradski vijećnik Vedran Dodik i gradski vijećnik Toni Vukadin, a dodatna 

pojašnjenja i odgovore na postavljena pitanja dala je gradonačelnica Grada Sarajeva 

Benjamina Karić. 
 

Gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić je prihvatila prijedlog gradskog 

vijećnika Vedada Deljkovića, iznesen u raspravi, da se pored državne zastave, umjesto 

Olimpijske, postavi zastava sa Vučkom, te podnijela Gradskom vijeću amandman sljedećeg 

sadržaja: 

- u članu 1. brišu se riječi: „Olimpijskom zastavom“ i dodaju riječi: „Zastavom zvanične 

maskote XIV Zimskih olimpiskih igara - „Vučko“. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 26 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti 

za potpisivanje Sporazuma sa Gradom Šanliurfa, Republika Turska, o postavljanju dva 

(2) jarbola sa zastavom Grada Sarajeva i Olimpijskom zastavom na ulazu u grad 

Sarajevo – Istočni ulaz, kako je predložena i izmijenjena u skladu sa podnesenim 

amandmanom.  
 

Ad 5) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za pristupanje projektu postavljanja tunelske 

rasvjete u tunelu Vratnik na magistralnoj cesti M5 dionica: Šeherćehajin most – Korija, 

km 0+550 
 

U uvodnim napomenama, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je istakao da 

je predlagač Odluke Gradonačelnica, da je Prijedlog Odluke razmatrao Odbor za javne službe, 

infrastrukturu i javni saobraćaj i Komisija za Statut i akte, te da su mišljenja radnih tijela 

dostupna gradskim vijećnicima 
  

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik Vedran Dodik, a dodatna 

pojašnjenja i odgovore na postavljena pitanja dala je gradonačelnica Grada Sarajeva 

Benjamina Karić. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i  bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) usvojilo je 

Odluku o davanju saglasnosti za pristupanje projektu postavljanja tunelske rasvjete u 

tunelu Vratnik na magistralnoj cesti M5 dionica: Šeherćehajin most – Korija, km 0+550, 

kako je predložena. 
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Ad 6) 

Prijedlog Odluke o pristupanju jedinstvenom Projektu sanacije, investicionog i tekućeg 

održavanja, te sistemskog održavanja uređenog korita rijeke Miljacke i uređenih korita 

njezinih pritoka na području grada Sarajeva „Čista rijeka Miljacka“ 
 

U uvodnim napomenama, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je istakao da 

je predlagač Odluke Gradonačelnica. 
 

Uvodno izlaganje podnijela je gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin 

Ademović, gradski vijećnik Željko Majstorović i gradski vijećnik Toni Vukadin.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 22 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i  bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) usvojilo je 

Odluku o pristupanju jedinstvenom Projektu sanacije, investicionog i tekućeg 

održavanja, te sistemskog održavanja uređenog korita rijeke Miljacke i uređenih korita 

njezinih pritoka na području grada Sarajeva „Čista rijeka Miljacka“, kako je 

predložena. 
 

Ad 7) 

Prijedlog Programa saradnje sa dijasporom 
 

U uvodnim napomenama, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je istakao da 

je predlagač Programa Komisija za međunarodnu suradnju, da je Prijedlog Programa 

razmatrala Komisija za Statut i akte, te da je mišljenje radnog tijela dostupno gradskim 

vijećnicima 
 

Uvodno izlaganje podnio je predsjedavajući Komisije za međunarodnu suradnju Alem 

Logo. 
 

Predsjedavjući Komisije za međunarodnu suradnju Alem Logo je predložio da se Prijedlog 

Programa saradnje sa dijasporom razmatra u formi Nacrta i zaključkom uputi u javnu raspravu 

u trajanju od sedam dana obzirom da je veliki broj udruženja izrazilo želju da uzme učešće u 

javnoj raspravi. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradski vijećnik Toni Vukadin i gradski vijećnik 

Ratko Orozović. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“, bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) usvojilo je  
Zaključak:  

1. Gradsko vijeće Grada Sarajeva odlaže razmatranje Prijedloga Programa saradnje sa 

dijasporom i  isti upućuje u formi Nacrta, u javnu raspravu. 

2. Prijedlozi, primjedbe i sugestije iznesene u diskusiji na sjednici Gradskog vijeća tretirat 

će se kao prilog javnoj raspravi. 

3. Za provođenje i organizaciju Javne rasprave određuje se Komisija za međunarodnu 

suradnju Gradskog vijeća 

 

 

 

https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-programa-saradnje-sa-dijasporom/
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Ad 8) 

Prijedlog Odluke o imenovanju pravobranioca Pravobranilaštva Grada Sarajeva 
 

U uvodnim napomenama, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je istakao da 

je predlagač Odluke Gradonačelnica, da je Prijedlog Odluke razmatrala Komisija za izbor i 

imenovanja i Komisija za Statut i akte, da su mišljenja radnih tijela dostupna gradskim 

vijećnicima, da je predlagač prihvatio prijedlog Komisije za Statut i akte, te je rješenje iz 

prihvaćenog prijedloga postalo sastavni dio Odluke. 
 

Uvodno izlaganje podnijela je šef Odjeljenja za kabinetske poslove u Stručnoj službi 

gradonačelnice Grada Sarajeva Aida Bajramović. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik Toni Vukadin, zamjenik 

predsjedavajućeg Gradskog vijeća Dragan Stevanović, gradski vijećnik Vedran Dodik, 

gradska vijećnica Marijela Hašimbegović, gradski vijećnik Vedad Deljković, zamjenica 

predsjedavajućeg Gradskog vijeća Mirela Džehverović, gradski vijećnik Adi Škaljić, 

gradski vijećnik Srđan Srdić, gradski vijećnik Almedin Miladin i gradski vijećnik 

Muamer Mekić, a dodatna pojašnjenja i odgovore na postavljena pitanja dala je 

gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, izjasnivši se sa sedam glasova „za“, 10 glasova „protiv“ i sedam „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) nije usvojilo 

Odluku o imenovanju pravobranioca Pravobranilaštva Grada Sarajeva. 
 

Ad 9) 

Nacrt Budžeta Grada Sarajeva za 2022. godinu 
 

Ad 10) 

Nacrt Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2022. godinu 
 

Ad 11) 

Informacija o izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za period 01.01. – 30.09.2021. godine 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je predložio da se o tačkama 9. Nacrt 

Budžeta Grada Sarajeva za 2022. godinu, 10. Nacrt Odluke o izvršavanju Budžeta Grada 

Sarajeva za 2022. godinu i 11. Informacija o izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za period 01.01. 

– 30.09.2021. godine dnevnog reda vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje pojedinačno te 

pozvao gradske vijećnike da se izjasne o ovom proceduralnom prijedlogu. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (sedam gradskih vijećnika se nije 

izjasnilo)  usvojilo je  proceduralni prijedlog da se o tačkama 9. Nacrt Budžeta Grada Sarajeva 

za 2022. godinu, 10. Nacrt Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 2022. godinu i 11. 

Informacija o izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za period 01.01. – 30.09.2021. godine dnevnog 

reda vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje pojedinačno. 
 

**** 
 

Uslijedila je pauza koju je zatražio gradski vijećnik Toni Vukadin, predsjedavajući Kluba 

gradskih vijećnika Naroda i Pravde. 

**** 

https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-pravobranioca-pravobranilastva-grada-sarajeva-3/
https://gradskovijece.sarajevo.ba/dnevni-red/prijedlog-odluke-o-imenovanju-pravobranioca-pravobranilastva-grada-sarajeva-3/
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Nakon pauze, u uvodnim napomenama, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović 

je istakao da je, predlagač akata Gradonačelnica, da je predložene akte razmatrao Odbor za 

budžet i finansije, Administrativna komisija i Komisija za Statut i akte, da su mišljenja radnih 

tijela dostupna gradskim vijećnicima, te da je Odbor za budžet i finansije donio određene 

zaključke koji su, također, dostupni gradskim vijećnicima. 
 

Uvodno izlaganje podnijeli su gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić i 

pomoćnik gradonačelnice za finansije Muamer Kutlovac. 
 

U raspravi koja je uslijedila učetvovali su gradska vijećnica Biljana Lazarević, gradska 

vijećnica Danijela Šahat, gradski vijećnik Srđan Srdić, gradska vijećnica Marijela 

Hašimbegović, gradska vijećnica Alma Čengić, gradska vijećnica Enisa Spahić, zamjenik 

predsjedavajućeg Gradskog vijeća Dragan Stevanović, gradski vijećnik Almedin Miladin 

i zamjenica predsjedavajućeg Gradskog vijeća Mirela Džehverović. 
 

Gradonačelnica Grada Sarajeva Benjamina Karić je predložila da se odgovori na pitanja, 

koja su gradski vijećnici postavili u toku rasprave, dostave u pisanoj formi. 
 

Poslije rasprave, zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Dragan Stevanović je, na 

poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, predložio zaključak koji je 

iznio i obrazložio u ranijoj diskusiji, a prilikom razmatranja Informacije o izvršenju Budžeta 

Grada Sarajeva za period 01.01. – 30.09.2021. godine, sljedećeg sadržaja: 

1. Gradsko vijeće Grada Sarajeva, uvažavajući trenutačnu epidemiološku situaciju u 

gradu, u državi i u zemljama okruženja predlaže Gradonačelnici da se u dogovoru sa 

suorganizatorima donese odluka da se javni doček Nove godine u gradu Sarajevu u ovoj 

godini ne održi, odnosno otkaže, a planirana sredstva za ovu namjenu preusmjere u 

druge korisne svrhe. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, jednim glasom „protiv“ i četiri 

„suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) usvojilo 

je Zaključak sljedećeg sadržaja: 

- Gradsko vijeće Grada Sarajeva, uvažavajući trenutačnu epidemiološku situaciju u gradu, 

u državi i u zemljama okruženja predlaže Gradonačelnici da se u dogovoru sa 

suorganizatorima donese odluka da se javni doček Nove godine u gradu Sarajevu u ovoj 

godini ne održi odnosno otkaže, a planirana sredstva za ovu namjenu preusmjere u druge 

korisne svrhe. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Zaključak sljedećeg sadržaja: 

1. Gradsko vijeće Grada Sarajeva razmatralo je tekst Nacrta Budžeta Grada Sarajeva za 

2022. godinu i upućuje ga u javnu raspravu u trajanju do 13.12.2021. godine. 

2. Subjekti u javnoj raspravi su općine koje čine Grad Sarajevo, klubovi gradskih 

vijećnika i drugi subjekti koji iskažu interes.  

3. Zaključak čiji sastavni dio je Nacrt Budžeta Grada Sarajeva za 2022. godinu, dostavlja 

se subjektima u javnoj raspravi. 

4. Za provođenje i organizaciju javne rasprave određuje se gradonačelnica Grada Sarajeva 

i Odbor za budžet i finansije Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 

5. Finansijska sredstva za provođenje javne rasprave nisu potrebna. 

6. Primjedbe, prijedlozi, mišljenja i sugestije iznesene u diskusijama radnih tijela 

Gradskog vijeća i gradskih vijećnika na sjednici Gradskog vijeća Grada Sarajeva, 
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tretirat će se kao prilog javnoj raspravi, a pisani odgovori predlagača na postavljena 

pitana, upućena u raspravi o Nacrtu Budžeta Grada Sarajeva za 2022. godinu vođenoj 

na sjednici Gradskog vijeća, bit će sastavni dio izvještaja o provedenoj javnoj raspravi. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 24 glasa „za“,  bez glasova „protiv“ i bez „suzdržanih“ 

glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) usvojilo je 

Zaključak sljedećeg sadržaja: 

1. Gradsko vijeće Grada Sarajeva razmatralo je tekst Nacrta Odluke o izvršavanju Budžeta 

Grada Sarajeva za 2022. godinu i upućuje ga u javnu raspravu u trajanju do 13.12.2021. 

godine. 

2. Subjekti u javnoj raspravi su općine koje čine Grad Sarajevo, klubovi gradskih 

vijećnika i drugi subjekti koji iskažu interes. 

3. Zaključak čiji sastavni dio je Nacrt Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Sarajeva za 

2022. godinu dostavlja se subjektima u javnoj raspravi. 

4. Za provođenje i organizaciju javne rasprave određuje se gradonačelnica Grada Sarajeva 

i Odbor za budžet i finansije Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 

5. Finansijska sredstva za provođenje javne rasprave nisu potrebna. 

6. Primjedbe, prijedlozi, mišljenja i sugestije iznesene u diskusijama radnih tijela 

Gradskog vijeća i gradskih vijećnika, na sjednici Gradskog vijeća Grada Sarajeva, 

tretirat će se kao prilog javnoj raspravi. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o izvršenju Budžeta Grada Sarajeva za 

period 01.01. – 30.09.2021. godine. 

 

Ad 12) 

Informacija o projektu oslikavanja fotokatalitičkog murala („Unsmoke Sarajevo” – 

“Sarajevo bez dima“) 
 

U uvodnim napomenama, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je istakao da 

je predlagač Informacije Gradonačelnica, da je Informaciju razmatrao Odbor za urbanizam i 

upotrebu lokalnog zemljišta, te da je mišljenje radnog tijela dostupno gradskim vijećnicima. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik Ratko Orozović. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva primilo k znanju Informaciju o projektu oslikavanja fotokatalitičkog 

murala („Unsmoke Sarajevo” – “Sarajevo bez dima“). 
  
Ad 13) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Marijela Hašimbegović iz Komisije za izbor i imenovanja) 
 

Ad 14) 

Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Biljana 

Lazarević u Komisiju za izbor i imenovanja) 
 

Ad 15) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Enisa Spahić iz Komisije za međunarodnu suradnju) 
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Ad 16) 

Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Mirela 

Džehverović u Komisiju za međunarodnu suradnju ) 
 

Ad 17) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Marijela Hašimbegović iz Odbora za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta) 
 

Ad 18) 

Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Elvedin 

Korora u Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta) 
 

Ad 19) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Adla Kupusović iz Odbora za  informatiku i telematiku) 
 

Ad 20) 

Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Adi 

Omerbegović u Odbor za  informatiku i telematiku) 
 

Ad 21) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Mirsada Suljagić iz Odbora za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj) 
 

Ad 22) 

Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Kenan 

Kestendžić u Odbora za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj) 
 

Ad 23) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Mirela Džehverović iz Mandatno-imunitetske komisije ) 
 

Ad 24) 

Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Enisa 

Spahić u Mandatno-imunitetsku komisiju) 
 

Ad 25) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Elvedin Korora iz Mandatno-imunitetske komisjie) 
 

Ad 26) 

Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Marijela 

Hašimbegović u Mandatno-imunitetsku komisiju) 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je predložio da se o tačkama od 13. do 

26. dnevnog reda vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje pojedinačno te pozvao gradske 

vijećnike da se izjasne o ovom proceduralnom prijedlogu. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 25 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio)  

usvojilo je  proceduralni prijedlog da se o tačkama od 13. do 26. dnevnog reda vodi jedinstvena 

rasprava, a odlučuje  pojedinačno. 
 

U raspravi koja je uslijedila o predloženim odlukama učestvovala je gradska vijećnica 

Marijela Hašimbegović, gradski vijećnik Vedran Dodik, gradska vijećnica Enisa Spahić, 
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gradski vijećnik Adi Škaljić, gradska vijećnica Amra Zulfikarpašić, gradski vijećnik 

Srđan Srdić i gradski vijećnik Željko Majstorović. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, sedam glasova „protiv“ i dva 

„suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) usvojilo 

je Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Marijela 

Hašimbegović iz Komisije za izbor i imenovanja)  kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, dva glasova „protiv“ i šest 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Odluku o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Biljana 

Lazarević u Komisiju za izbor i imenovanja) kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, izjasnivši se sa 14 glasova „za“, šest glasova „protiv“ i četiri „suzdržana“ glasa 

prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) nije usvojilo Odluku o 

razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Enisa Spahić iz Komisije 

za međunarodnu suradnju). 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović je konstatovao da se o tački 16. dnevnog 

reda - Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Mirela 

Džehverović u Komisiju za međunarodnu suradnju) Gradsko vijeće neće izjašnjavati, obzirom 

da nije usvoiena Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Enisa Spahić iz Komisije za međunarodnu suradnju). 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, šest glasova „protiv“ i tri 

„suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) usvojilo 

je Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Marijela 

Hašimbegović iz Odbora za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta) kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, dva glasa „protiv“ i dva 

„suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Elvedin 

Korora u Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta) kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i tri 

„suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) usvojilo 

je Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Adla 

Kupusović iz Odbora za  informatiku i telematiku) kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i tri 

„suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Adi 

Omerbegović u Odbor za  informatiku i telematiku) kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i jednim 
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„suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika (osam gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

usvojilo je Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Mirsada Suljagić iz Odbora za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj) kako je 

predložena. 
 

Uslijedila je pauza koju je zatražio gradski vijećnik Toni Vukadin, predsjedavajući Kluba 

gradskih vijećnika Naroda i Pravde, radi obavljanja konsultacija u Klubu vijećnika.  
 

Nakon pauze, na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko 

vijeće Grada Sarajeva, izjasnivši se sa 12 glasova „za“, jednim glasom „protiv“ i četiri 

„suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (devet gradskih vijećnika se nije izjasnilo) nije 

usvojilo Odluku o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Kenan 

Kestendžić u Odbora za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj). 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, izjasnivši se sa dva glasa „za“, devet glasova „protiv“ i šest „suzdržanih“ glasova 

prisutnih gradskih vijećnika (devet gradskih vijećnika se nije izjasnilo) nije usvojilo Odluku 

o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Mirela Džehverović iz 

Mandatno-imunitetske komisije). 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeće Jasmin Ademović je konstatovao da se o tački 24. dnevnog 

reda - Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Enisa 

Spahić u Mandatno-imunitetsku komisiju) Gradsko vijeće neće izjašnjavati, obzirom da nije 

usvojena Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Mirela 

Džehverović iz mandatno-imunitetske komisije). 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, dva glasa „protiv“ i šest 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Elvedin Korora iz Mandatno-imunitetske komisjie) kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, većinom glasova, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, dva glasa „protiv“ i jednim 

„suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika (pet gradskih vijećnika se nije izjasnilo) 

usvojilo je Odluku o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Marijela 

Hašimbegović u Mandatno-imunitetsku komisiju) kako je predložena. 
 

Ad 27)  

Vijećnička pitanja i inicijative  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je naglasio da su gradskim vijećnicima, 

uz poziv za Devetu sjednicu Gradskog vijeća, dostavljeni odgovori na određena vijećnička 

pitanja i inicijative. Također,  dostavljena su vijećnička pitanja i inicijative koja su zaprimljenja 

do održavanja Devete sjednice Gradskog vijeća. 
 

1. Gradski vijećnik Vedad Deljković uputio je inicijativu da Grad Sarajevo, u Budžetu 

Grada Sarajeva za 2022. godinu, finansijski podrži projekte i rad JU Zavod za zbrinjavanje 

mentalno invalidne djece i omladine Pazarić, u iznosu od 15.000,00 KM. 
 

2. Gradski vijećnik Vedad Deljković uputio je inicijativu da Grad Sarajevo, u Budžetu 

Grada Sarajeva za 2022. godinu, finansijski podrži projekte rekonstrukcije, opremanja, 

certificiranja i samooodrživosti školske kuhinje Centra za odgoj, obrazovanje i 

rehabilitaciju “Vladimir Nazor”, u iznosu od 30.000,00 KM. 
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3. Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj Gradskog vijeća uputio je 

inicijativu KJKP „Gras“ i Centrotrans d.d. Sarajevo koji vrše javni prevoz na području 

Kantona Sarajevo, te taksi prevoznicima da dostave informaciju Gradskom vijeću Grada 

Sarajeva, o stanju i mjerama koje se poduzimaju s ciljem sigurnosti putnika u vozilima 

javnog prevoza, a u kontekstu pandemije COVID 19”, te zatražio da se Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva izjasni o podnesenoj inicijativi. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (sedam gradskih vijećnika se nije 

izjasnilo) podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog 

vijeća.  

4. Komisija za spomenike Gradskog vijeća uputila je inicijativu Gradskom vijeću da 

svojim zaključkom zaduži Gradonačelnicu da razmotri mogućnost Grada Sarajeva da 

podigne spomenik Batonu Desidijatskom, kao spomenik od interesa za Bosnu i 

Hercegovinu”, te zatražila da se Gradsko vijeće Grada Sarajeva izjasni o podnesenoj 

inicijativi. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 15 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (deset gradskih vijećnika se nije 

izjasnilo) podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog 

vijeća.  

5. Komisija za ljudska prava i slobode Gradskog vijeća uputila je inicijativu sljedećeg 

sadržaja: 

“Potrebno je da se pri izradi gradskih propisa redovno koristi rodno osjetljiv jezik, tako 

da se koriste termini koji se mogu koristiti posebno za muški i posebno za ženski spol. 

Ovo po preporuci Evropske unije i Ombudsmena gdje je obaveza primjene rodno 

osjetljivog jezika u svim domenima službene upotrebe”. 

 

6. Komisija za odnose s vjerskim zajednicama i crkvama Gradskog vijeća uputila je 

inicijative sljedećeg sadržaja: 

“1.   Komisija za odnose s vjerskim zajednicama i crkavama predlaže predsjedavajućem 

Gradskog vijeća da na sljedeću sjednicu Komisije pozove predsjedavajuće radnih 

tijela općinskih vijeća gradskih općina a čiji je djelokrug u vezi sa provođenjem 

Zakona o crkvama i vjerskim zajednicama. 

2. Komisija za odnose s vjerskim zajednicama i crkvama predlaže predsjedavajućem 

Gradskog vijeća i gradonačelnici Grada Sarajeva da organizuju sastanak na koji će 

se pozvati predstavnici tradicionalnih vjerskih zajednica i crkava zaduženih za 

saradnju sa Gradom Sarajevo i predstavnici međureligijskog vijeća u BiH, a što je 

moguće prije”. 

 

7. Odbor za lokalni biznis i turizam Gradskog vijeća uputio je inicijativu sljedećeg 

sadržaja: 

“Odbor za lokalni biznis i turizam upućuje inicijativu Gradonačelnici Grada Sarajeva 

da osmisli Program kojim će se u urbano tkivo grada uvesti maskote ZOI 84 odnosno 

EYOF-a i druga obilježja koja podsjećaju na to da je Sarajevo olimpijski grad”. 
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8. Odbor za lokalni biznis i turizam Gradskog vijeća uputio je inicijativu sljedećeg 

sadržaja: 

“Odbor za lokalni biznis i turizam upućuje inicijativu Gradonačelnici Grada Sarajeva 

da Grad Sarajevo inicira i ponudi da bude domaćin na jednom od godišnjih skupova 

najvišeg tijela Unije olimpijskih gradova”. 
 

9. Odbor za lokalni biznis i turizam Gradskog vijeća uputio je inicijativu sljedećeg 

sadržaja: 

“Odbor za lokalni biznis i turizam upućuje inicijativu Gradonačelnici Grada Sarajeva 

da traži od nadležnih općinskih organa da svojim propisima racionaliziraju parafiskalne 

namete posebno za male privrednike i obrte”. 
 

10. Odbor za lokalni biznis i turizam Gradskog vijeća uputio je inicijativu sljedećeg 

sadržaja: 

“Odbor za lokalni biznis i turizam upućuje inicijativu Ministarstvu saobraćaja Kantona 

Sarajevo da izradi plan turističkih saobraćajnih ruta u gradu, odnosno Kantonu 

Sarajevo, kako bi turisti bili adekvatno informirani o najjednostavnijim pravcima 

kretanja odnosno prostora za zaustavljanje i parkiranje u blizini glavnih turističkih 

destinacija. Traži se od Gradskog vijeća da podrži ovu inicijativu kako bi ona postala 

inicijativom Gradskog vijeća, te da zaduži Gradonačelnicu da inicijativu uputi 

nadležnom ministarstvu na dalje postupanje.“  

11. Odbor za lokalni biznis i turizam Gradskog vijeća uputio je inicijativu sljedećeg 

sadržaja: 

“Odbor za lokalni biznis i turizam upućuje inicijativu Gradskom vijeću da zaduži 

Gradonačelnicu da svojim autoritetom pred nadležnim organima podcrta problem rada 

nelicenciranih vodiča na području grada Sarajeva i urgira kod nadležnih inspekcija da 

poduzmu odgovarajuće mjere i aktivnosti za suzbijanje ilegalnog rada pojedinaca sa 

turistima a koji rade poslove koje bi trebali raditi licencirani turistički vodiči”. 
 

12. Odbor za budžet i finansije Gradskog vijeća uputio je inicijative sljedećeg sadržaja: 

“1.  Odbor za budžet i finansije upućuje sugestiju Gradonačelnici da ugovori osiguranje  

       imovine Grada Sarajeva, odnosno imovine kojom Grad Sarajevo upravlja, od    

mogućih šteta, a ukoliko to već nije urađeno. 

2. Odbor za budžet i finansije upućuje inicijativu Gradonačelnici da Odboru za budžet 

    finansije dostavi sve ugovore kojima je izvršena nabavka putem direktnog 

sporazuma za period od 01.01. do 30.09.2021. godine”. 

13. Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta Gradskog vijeća uputio je 

inicijativu da Gradsko vijeće donese sljedeći zaključak:  

“Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta upućuje inicijativu Gradskom 

vijeću Grada Sarajeva da donese zaključak kojim će uputiti zahtjev Vladi Kantona 

Sarajevo i nadležnom ministarstvu Kantona Sarajevo, da predloži Skupštini Kantona 

Sarajevo preispitivanje zaključka Skupštine o obaveznoj primjeni mjera zaštite 

ventilacionih koridora utvrđenih Studijom o urbanim ventilacionim koridorima i 

utjecaju visokih zgrada na kvalitet zraka, tako da se zaključak uskladi sa urbanim 

pravilima na prijedlog Zavoda za planiranje razvoja Kantona Sarajevo, a što će činiti 

osnov za nastavak rada na donošenju regulacionih planova iz nadležnosti Grada 

Sarajeva”.  

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (osam gradskih vijećnika se nije 
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izjasnilo) usvolilo je Zaključak Odbora za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta, kako je 

predložen. 

14. Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta Gradskog vijeća uputio je 

inicijativu Gradskom vijeću Grada Sarajeva da donese zaključak kojim će uputiti zahtjev 

Skupštini Kantona Sarajevo za odlučivanje o preispitivanju Studije o urbanim 

ventilacionim koridorima i utjecaju visokih zgrada na kvalitet zraka, odnosno 

preispitivanju obavezujućih mjera iz zaključaka Studije”. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (osam gradskih vijećnika se nije 

izjasnilo) usvolilo je Zaključak Odbora za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta, kako je 

predložen. 

15. Gradski vijećnik Vedran Dodik uputio je inicijativu da se “novom mostu kod Vijećnice 

koji spaja ulicu Isa-bega Ishakovića na lijevoj i Obalu Kulina bana na desnoj obali 

Miljacke, dodijeli naziv most Pave Jusufa Urbana Ibruljevića“, te zatražio da se Gradsko 

vijeće Grada Sarajeva izjasni o podnesenoj inicijativi. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestovao je gradski vijećnik Vedran Dodik. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, izjasnivši se sa 12 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i dva „suzdržana“ glasa 

prisutnih gradskih vijećnika (11 gradskih vijećnika se nije izjasnilo) nije podržalo podnesenu 

inicijativu, te je ona nije postala inicijativom Gradskog vijeća.  

16. Gradska vijećnica Marijela Hašimbegović uputila je inicijativu da Grad Sarajevo 

finansijski podrži projekat “Sarajevo grad mostova” i gostovanje Narodnog pozorišta u 

gradovima Bosne i Hercegovine. 
 

17. Gradska vijećnica Marijela Hašimbegović uputila je inicijativu da Grad Sarajevo 

razmotri mogućnost da državnoj rekorderki u streljaštvu Almedini Arnautović, članici 

streljačko - streličarskog kluba “Željezničar”, finansijski pomogne u nabavci neophodne 

sportske opreme - odijela koje se izrađuje u Indiji i iznosi 3.300,00 KM. 
 

18. Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio na inicijativu gradskog 

vijećnika Toni Vukadina, upućenu na Osmoj sjednici Gradskog vijeće održanoj  

04.11.2021. godine da se na Devetu sjednicu Gradskog vijeća, u predloženi dnevni red 

uvrsti i Informacija o činjenicama navedenim u  Zahtjevu za poništenje postupka nabavke 

„izvođenje radova“ na zatvaranju terase bazena Otoka sa prijedlogom mjera, a o kojoj je 

vođena diskusija na Desetoj sjednici Kolegija Gradskog vijeća održanoj dana 12.10.2021. 

godine. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je informisao Gradsko vijeće da će 

Kolegij Gradskog vijeća na sjednici koja će se održati 02.12.2021. godine razmatrati 

Informaciju, te se realizacija podnesene inicijative može očekivati na narednoj sjednici 

Gradskog vijeća. 
 

19. Gradski vijećnik Vedran Dodik uputio je inicijativu da Grad Sarajevo, zajedno sa 

nadležnim općinama i Direkcijom za ceste Kantona Sarajevo, poduzme sve potrebne 

aktivnosti da se na Obali Kulina bana, od Skenderije do Vijećnice, zamijeni postojeća 

rasvjeta. 

 

 



 
 

23 
 

20. Gradski vijećnik Vedran Dodik uputio je vijećničko pitanje sljedećeg sadržaja: 

Koliko je, do sada, Grad Sarajevo izdvojio sredstava za plaćanje vode na javnim 

česmama, odnosno da li se iznos određuje paušalno ili svaka česma ima mjerilo? 
 

21. Gradski vijećnik Vedran Dodik uputio je inicijativu da Grad Sarajevo razmotri 

mogućnost da se poduzmu aktivnosti vezane i za obnovu objekta Vile Rifka koji se nalazi 

u ulici Za beglukom, obzirom na historijski značaj ove građevine. 

22. Gradski vijećnik Bajro Biber uputio je inicijativu da Grad Sarajevo donese Rezoluciju 

protiv uspostavljanja sistema COVID potvrda ili drugih mehanizama uslovljavanja slobode 

kretanja na prostoru grada Sarajeva, koja je u prilogu ovog akta, te zatražio da se Gradsko 

vijeće Grada Sarajeva, na Desetoj sjednici, izjasni o podnesenoj inicijativi. 

 

23. Gradski vijećnik Toni Vukadin uputio je inicijativu da Grad Sarajevo, razmotri 

mogućnost nagrađivanja Reprezentacije BiH u sjedećoj odbojci koja je osvojila 10. titulu 

prvaka Evrope.  

24. Gradska vijećnica Enisa Spahić uputila je inicijativu da Grad Sarajevo razmotri 

mogućnost  da se, u saradnji sa nadležnim u Kantonu Sarajevo, ujednače uslovi dodjele 

sredstava građanima Sarajeva oboljelim od celijakije (odobreni iznos, uslovi apliciranja i 

načini dokazivanja), bez obzira u kojoj općini imaju registrovano prebivalište, a koja je u 

prilogu ovog akta, te zatražila da se Gradsko vijeće Grada Sarajeva, na Desetoj sjednici, 

izjasni o podnesenoj inicijativi. 
 

25. Gradski vijećnik Ratko Orozović uputio je inicijativu da se pored nagrada i priznanja 

koje Grad Sarajevo dodjeljuje, razmotri mogućnost dodjele posebne nagrade po filmskom 

režiseru Hajrudinu Šibi Krvavcu, autoru filma “Valter brani Sarajevo” koji je afirmisao 

Sarajevo u svijetu, te predložio da nagrada bude i međunarodnog karaktera. 
 

26. Gradski vijećnik Ratko Orozović uputio je inicijativu da Grad Sarajevo uputi čestitku 

Sabini Ćudić, dobitnici evropske nagrade „Žene u politici – prvakinja godine“.  

27. Zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Dragan Stevanović uputio je vijećnička 

pitanja sljedećeg sadržaja: 

1. U čijoj nadležnosti je briga o Hastahani, objektu koji je u vrlo ruševnom stanju, a 

koji je bio prva civilna bolnica u gradu Sarajevu iz Osmanskog prerioda i koji se 

nalazi na Kovačima? 

2. Da li je objekat Hastahana na Kovačima proglašen kulturno – historijskim 

naslijeđem? 

 

28. Zamjenica predsjedavajućeg Gradskog vijeća Mirela Džehverović uputila je 

vijećničko pitanje sljedećeg sadržaja: 

Kojim redoslijedom i na koji način gradske službe dostavljaju odgovore na postavljena 

vijećnička pitanja i inicijative? 
 

29. Gradska vijećnica Enisa Spahić uputila je inicijativu da Grad Sarajevo razmotri 

mogućnost sufinansiranja rekonstrukcije Trga Barcelone u Općini Novi Grad, obzirom na 

projekat zajedničke kanditature Barcelone i Sarajeva za Olimpijske igre 2030. godine. 

Općina Novi Grad je, u Budžetu za 2022. godinu, planirala sredstva u iznosu od 100.000,00 

KM, a što nije dovoljno za rekonstrukciju Trga. 
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30. Gradska vijećnica Enisa Spahić uputila je inicijativu da se tekući transfer Udruženju za 

podršku osobama sa intelektualnim teškoćama na području Kantona Sarajevo “Oaza”, u 

Budžetu Grada Sarajeva za 2022. godinu, poveća za iznos od 10.000,00 KM. 
 

31. Gradska vijećnica Enisa Spahić uputila je inicijativu da se tekući transfer Udruženju “No 

Gluten” na području Kantona Sarajevo, u Budžetu Grada Sarajeva za 2022. godinu, planira 

u iznosu od 10.000,00 KM. 
 

**** 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je zaključio rad Devete sjednice 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva, te najavio održavanje Desete sjednice Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva u srijedu 22.12.2021. godine u 10.00 sati u Vijećnici, a održavanje sjednice Kolegija 

Gradskog vijeća, u pripremi Desete sjednice Gradskog vijeća, u četvrtak 02.12.2021. godine. 
 

Sjednica Gradskog vijeća Grada Sarajeva završena je u 16 sati i 35 minuta.   
 

Sastavni dio ovog zapisnika je izvornik i tonski snimak o radu sjednice Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva koji se čuvaju u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva.      

  

 

SEKRETAR GRADSKOG VIJEĆA   
 

Mila Eminović Rizvanović 

 

PREDSJEDAVAJUĆI GRADSKOG VIJEĆA  
 

Jasmin Ademović, s.r. 

 


